

拉丁美洲研究 (双月刊)

2021 年第 6 期 (第 43 卷 总第 251 期)

2021 年 12 月 10 日出版

美国拉美移民专题

- 美国的拉美移民来源的梯度结构分析 (1900—1929 年)
——以墨西哥移民为中心 梁茂信 (1)
- 拉美裔在美国的政治参与: 美国人口结构变化的视角 姬 虹 (21)
- 拉美裔在美国大选中的政治取向及影响因素
——基于 2000—2020 年大选的分析 张代雄 万晓宏 (42)

中拉关系

- 中国与乌拉圭共建“一带一路”: 进展、
驱动因素及挑战 贺双荣 佟亚维 (67)
- “美洲增长”倡议对中拉共建“一带一路”
的经济影响 宋海英 王敏慧 (88)
- 中美在拉丁美洲直接投资的影响因素比较
——基于自然资源、市场和效率的经验性研究 高智君 (107)

拉美经济

- 新冠疫情对阿根廷服务业的影响及政策措施评析 吴 茜 (136)
- 2021 年总目录 (153)
- 英文摘要 (155)

JOURNAL OF LATIN AMERICAN STUDIES

(Bimonthly)

Vol. 43 No. 6 2021

An Analysis of the Gradient Structure of the Sources of Latin American Immigrants in the U. S. (1900 –1929)	Liang Maoxin (1)
Political Participation of Hispanics in the U. S. : From the Perspective of the Demographic Changes	Ji Hong (21)
The Influencing Factors of the Change of American Latinos' Political Orientation Since 2000	Zhang Daixiong, Wan Xiaohong (42)
The Sino –Uruguayan “Belt and Road” Cooperation: Progress, Driving Factors and Challenges ...	He Shuangrong, Tong Yawei (67)
The Economic Impact of the “Growth in the Americas” Initiative on Sino –LAC Cooperation in “Belt and Road” Initiative	Song Haiying, Wang Minhui (88)
Comparing the Determinants of China and U. S. ' Foreign Direct Investment in Latin America	Gao Zhijun (107)
The Impact of the Covid –19 Pandemic on Argentina's Service Sector and the Government's Policy Measure	Wu Xi (136)
Table of Contents 2021	(153)
Abstracts	(155)